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Protokół Nr II/2006
z Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie

odbytej w dniu 1 grudnia 2006r. w Sali Ośrodka Kultury w Zawidowie.

Sesję rozpoczęto o godz. 12.00, zakończono o 17.00

Ustawowy skład Rady Liczy 15 radnych, obecnych na Sesji - 15 radnych.
W sesji udział wzięli goście zaproszeni wg załączonej listy obecności.
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko.

Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się
następująco:

1. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji
2. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta Zawidowa
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

3.1. ustalenia składu osobowego Komisji Stałych Rady Miejskiej w
Zawidowie

3.2. powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej
3.3. zatwierdzenia Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zawidowie
3.4. Zatwierdzenie Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego

Komisji Rewizyjnej.
3.5. regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki

przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat,
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, zasady
wynagradzania za godziny ponadwymiarowe oraz godziny
doraźnych zastępstw, oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i
innych świadczeń ze stosunku pracy zatrudnionym w
poszczególnych placówkach oświatowych prowadzonych przez
Gminę Miejską Zawidów na rok 2007.

3.6. określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych
3.7. opłaty targowej
3.8. ustalenia wysokości podatku od posiadania psów na obszarze

Miasta Zawidowa
3.9. określenia stawek podatku od środków transportowych
3.10. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na

obszarze Miasta Zawidowa
3.11. zwolnień w podatku od nieruchomości
3.12. ustalenia wynagrodzenia i wysokości dodatku specjalnego

Burmistrza Miasta Zawidowa
4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.
5. Sprawy różne.
6. Odpowiedzi na złożone interpelacje oraz zgłoszone wnioski i zapytania.
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W Komisji Wniosków pracowali:
Radni Teresa Brud i Marian Gorgolik.

W odniesieniu do porządku obrad głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej,
który stwierdził, że ze względu na nieobecność Burmistrza Miasta Zawidowa
Pana Józefa Sontowskiego pkt 2 porządku, tj. ślubowanie, zostanie dokonane po
jego przybyciu. Radni nie wnieśli sprzeciwu.

Zapytał się radnych czy ktoś wnosi uwagi do tak przedstawionego porządku
obrad.

Radny Andrzej Pilarski złożył wniosek o zmianę porządku obrad:
Niepodejmowanie uchwał: 3.5 – 3.11 w tym uchwał podatkowych. Zgodnie ze
Statutem Miasta nie ma potrzeby podejmować uchwały w sprawie zatwierdzenia
Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących Komisji Stałych oraz
Komisji Rewizyjnej. Zwrócił się do mecenasa, który potwierdził powyższe.

Następnie radny Andrzej Pilarski podał uzasadnienie swojego wniosku
dotyczącego: „Jeśli chodzi o podatki jest to jedna z istotniejszych uchwał
mających wpływ między innymi na protokół. Dlaczego proponuję? Nie dlatego
żebyśmy odłożyli to w czasie, wiemy, że czas nas goni, wszyscy to rozumiemy,
ale Proszę Państwa – są to zasadnicze uchwały i uważam, że powinniśmy
minimum procedur tutaj zachować, a więc skierować najpierw do Komisji te
uchwały, żeby przedyskutowały te uchwały w obecności oczywiście
pracowników Urzędu Miejskiego. Uważamy, że posiadamy zbyt mało informacji
na ten temat, jest tu wielu radnych, których jest to pierwsza kadencja, nie znamy
stawek z zeszłego roku, nie znamy również wskaźników, chociażby dynamiki –
jak się kształtują, jak się kształtuje wzrost, myślę, że mógłbym jeszcze kilka
argumentów podać. Nie odkładamy tego w czasie. Moja propozycja jest taka –
żeby Pan Przewodniczący, po ukonstytuowaniu się składów komisji,
niezwłocznie zwołał posiedzenia komisji, np  na poniedziałek i nie ma przeszkód
żebyśmy w przyszłym tygodniu szybko odbyli sesję w celu zatwierdzenia tychże
uchwał. Jeśli chodzi o regulamin to też nie jest rzecz prosta, w zasadzie wiemy w
jakim terminie otrzymaliśmy materiały, ja się nie dziwę temu, no bo są terminy,
bo były wybory itd. itd., mamy pewne propozycje odniesienia i te propozycje
uważam, ze powinny być przedyskutowane przez Komisję Oświaty, Kultury.
Proszę Państwa,
Zaczynając kadencję to wypadałoby, żeby radni otrzymali informację o stanie
mienia komunalnego i o stanie budżetu. Nie wiemy jaki jest stan budżetu …”

Przewodniczący Rady poprosił, żeby to było we wnioskach.
Przewodniczący zaproponował, żeby w dniu dzisiejszym powołać Komisje
Rady, a w przyszłym tygodniu zwołać komisje.
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Zapytał się kto jeszcze chce zabrać głos w tym temacie.

Głos zabrała Skarbnik Miasta, która powiedziała, że uchwały podatkowe muszą
być podjęte w dniu dzisiejszym, ze względu na konieczność ogłoszenia uchwał
w dzienniku urzędowym, a zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego należy
to zrobić do dnia 1.12.2006r. Pracownik merytoryczny obecny jest na Sesji i
udzieli odpowiedzi na pytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie zadał pytanie jakie konsekwencje
wiążą się z niepodjęciem uchwały. Skarbnik Miasta odpowiedziała, że uchwały
nie wejdą w życie i obowiązują uchwały z roku bieżącego. Radni wraz z
projektem poszczególnej uchwały otrzymali informację o obowiązujących w
tym roku stawkach podatków i opłat. Dodała również, że z 1 stycznia 2007r.
zostanie przekazana na mienie Przedsiębiorstwa usług Komunalnych Sp. z o.o.
m.in. nowo zakończona inwestycja – oczyszczalnia ścieków. W przypadku
niepodjęcia uchwał, PUK będzie musiał podnieść opłaty za dostawę mediów z
uwagi na konieczność dokonywania odpisu amortyzacji. Skutek dla mieszkańca
to podwyżka ok. 50%. Należy więc przyjąć uchwałę w sprawie zwolnień
podatkowych.

Przewodniczący poprosił radnych o szeroką dyskusję.

Radny Andrzej Pilarski – proszę o podanie, jeśli zostaniemy przy stawkach
obowiązujących w roku 2006 to jakie dochody z tego tytułu będziemy mieli. O ile
maleją dochody w roku 2007. Dodał, że również są inne metody zwiększenia
dochodów, niekoniecznie przez podnoszenie podatków. Proszę o skutek
finansowy.
Inspektor Jolanta Fiedukiewicz odpowiedziała, że przyjmując stawki
zaproponowane przez Urząd dochody z tytułu podatku wyniosą 1.188.602zł –
obecnie jest o ok. 12.000zł mniej. Nie wliczamy tu jednak PUK-u, tj. dochodu w
postaci podatku od nieruchomośći.

Radny Robert Drabko – co jeśli nie uchwalimy dzisiaj stawek podatkowych?

Skarbnik odpowiedziała, że istnieje zagrożenie nie wejścia uchwały w życie, co
będzie skutkowało tym, że PUK Sp. z o.o. będzie musiało podnieść stawki za
dostawę wody i zrzut ścieków, bo PUK będzie musiał odprowadzać podatek.

Przewodniczący powitał przybyłego Księdza Proboszcza.

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie: Które uchwały są najpilniejsze.
Skarbnik odpowiedziała, że wszystkie.
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Radna Maria Szkwarek – wypowiedzi utwierdzają radną w tym, że nie można
tego zrobić pochopnie, zadała pytanie czy można poczekać z podjęciem uchwał
do poniedziałku.

Skarbnik odpowiedziała, że jeśli podejmiemy uchwały w poniedziałek w
godzinach porannych to nie ma przeszkód, żeby dostarczyć uchwały do nadzoru.

Radny Marian Gorgolik – stwierdził, że po wysłuchaniu wyjaśnień Pani
Skarbnik proponuje, żeby przedyskutować to w dniu dzisiejszym.

Radny Andrzej Pilarski – termin poniedziałkowy i sesja w następnym tygodniu
na pewno nie zakłóci publikacji. A brakuje szeregu informacji.

Radna Gabriela Micińska – powinniśmy otrzymać informację o stanie gminy jak
również informację o wysokości stawek podatków w innych gminach.
Powinniśmy otrzymać to jak najszybciej, żebyśmy mogli w poniedziałek podjąć
decyzję.

Radna Janina Kwolek – zbyt krótki czas na zapoznanie się z materiałami. Proszę
powiedzieć co ze środkami transportowymi. Nie wiem czy przedsiębiorcy
płacący podatek od środków transportowych nie idą do innych gmin, by tam
płacić podatki.

Radna Teresa Brud – skoro Pani Skarbnik wyraziła zgodę to niech sesja
odbędzie się w poniedziałek.

Radna Jadwiga Kozłowska – czy w poniedziałek dowieziemy te uchwały po
sesji?

Radny Andrzej Pilarski – w moich propozycja, czyli w dodatkowych
informacjach – na jaką kwotę umorzono podatki w roku 2006? My mamy się
starać o dochody, a nie widzę, żeby druga strona tak samo o to zabiegała? Jest
również możliwość podjęcia kompleksowej uchwały w sprawie zwolnień
podatkowych dla nowych przedsiębiorców, a takiej uchwały nie ma.

Skarbnik Miasta – uchwała w sprawie udzielania pomocy nowopowstałym
przedsiębiorstw funkcjonuje.

Radny Andrzej Pilarski – Czy są efekty działania tej uchwały?

Skarbnik Miasta – trudno jest powiedzieć o efektach.
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Inspektor Jolanta Fiedukiewicz – W 2006r. było złożonych 15 wniosków,
rozpatrzono pozytywnie 5 wniosków na łączną kwotę 5.385zł

Radny Andrzej Pilarski – Jaka kwota podatku została umorzona z podatku od
środków transportu.

Inspektor Jolanta Fiedukiewicz – zostały umorzone tylko odsetki.

Skarbnik Miasta – jest mi wstyd dzwonić po innych gminach w sprawach „jak to
zrobili u Was”. Każda gmina jest inna, inne dochody uzyskuje z różnych
podatków. Starając się o środki zewnętrzne musimy mieć swoje 25%.
Obowiązuje nas ustawa o finansach publicznych i wysokość umorzeń jest
dostępna.

Radna Janina Kwolek – Nikt nie ma wątpliwości, że pracownicy nie mają racji,
my chcemy tylko pomocy. Nie chcemy uchwalić czegoś o czym nie wszystko
wiemy.

Inspektor Jolanta Fiedukiewicz – nie możemy się patrzeć na inne gminy, każda
gmina jest przecież inna, wiejska gmina będzie kładła wniosek na podatek rolny,
u nas rolników jest mniej więc i dochody mniejsze. Nie ma to odniesienia więc
do miasta.

Skarbnik zwróciła się do Przewodniczącego żeby komisje się ukonstytuowały,
zrobimy przerwę i podejmiemy decyzję.

Radny Pilarski wnioskuje o: zmianę porządku obrad polegającą na: zdjęciu z
porządku obrad pkt 3.5 – 3.11. tj.

3.5. regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat,
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, zasady
wynagradzania za godziny ponadwymiarowe oraz godziny
doraźnych zastępstw, oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i
innych świadczeń ze stosunku pracy zatrudnionym w
poszczególnych placówkach oświatowych prowadzonych przez
Gminę Miejską Zawidów na rok 2007.

3.6. określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych
3.7. opłaty targowej
3.8. ustalenia wysokości podatku od posiadania psów na obszarze

Miasta Zawidowa
3.9. określenia stawek podatku od środków transportowych
3.10. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na

obszarze Miasta Zawidowa
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3.11. zwolnień w podatku od nieruchomości

Przed głosowaniem wniosku przewodniczący zarządził 15 minut przerwy.

Kto z radnych jest za przyjęciem wniosku Pana Andrzeja Pilarskiego? - 7
radnych.
Przeciw – 8 radnych
Wstrzymało się 0 radnych.
Wniosek nie przeszedł.

Radna Micińska – prosi o zdjęcie pkt 1, tj. o zdjęcie z porządku obrad przyjęcia
protokołu z obrad poprzedniej sesji, ponieważ takiego protokołu nie
otrzymaliśmy. Przewodniczący powiedział, że protokół był do wglądu w biurze
rady. Poprosiła o odczytanie protokołu.
Przewodniczący odpowiedział, że odczyta po przegłosowaniu wniosku.

Zwrócił się do radnych z zapytaniem, kto jest za przyjęciem wniosku?
Za – 7 radnych
Przeciw – 8 radnych,
Kto się wstrzymał – 0.
Wniosek nie przeszedł.

Więcej wniosków do porządku obrad nie złożono. Przewodniczący odczytał
zatem porządek obrad, który poddał pod głosowanie.

Za przyjęciem do realizacji zaproponowanego porządku obrad głosowało 8
radnych, przeciw 7 wstrzymało się 0.

Ad. 1
Protokół z obrad I Sesji Rady Miejskiej był wyłożony w Biurze Rady. Zapytał
się czy ktoś wnosi uwagi do protokołu. Radna Gabriela Micińska poprosiła o
odczytanie protokołu z I sesji. Protokół odczytał Przewodniczący Rady
Miejskiej. Stwierdzono uwagi. Poprawki naniesiono.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z I sesji Rady Miejskiej.
Za głosowało 7 radnych
Przeciw 6 radnych
Wstrzymało się 2 radnych.

Ad. 2.
Burmistrz Miasta złożył ślubowanie poprzez odczytanie roty ślubowania.
Zakończył słowami „ŚLUBUJĘ, TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”.
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Ad. 3
3.1.
Ustalenie składów osobowych komisji stałych. Zgodnie ze statutem komisje
powinny liczyć co najmniej po 3 radnych.
Kolejno radni deklarowali w jakiej komisji chcą pracować:
Teresa Brud – Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska
Robert Drabko – Komisja Budżetu i Finansów
Janusz Dworakowski – Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony
Środowiska
Marian Gorgolik – Komisja Budżetu i Finansów
Krzysztof Iwanicki – Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu
Danuta Jaworska – Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska
Jadwiga Kozłowska – Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu
Janina Kwolek – Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu
Włodzimierz Michalkiewicz – Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony
Środowiska
Gabriela Micińska – Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu
Małgorzata Panasik – Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska
Andrzej Pilarski – Komisja Budżetu i Finansów
Mirosław Rozmysłowicz – Komisja Budżetu i Finansów
Maria Szkwarek – Komisja Budżetu i Finansów
Jarosław Wochniak – Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu

Jest to Uchwała Nr II/3/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie ustalenia składu osobowego komisji stałych Rady Miejskiej.
Za przyjęciem uchwały do realizacji głosowało 15 radnych.

3.2.
Na pracę w  Komisji Rewizyjnej wyrazili zgodę
Jaworska Danuta
Rozmysłowicz Mirosław

Zgodnie ze Statutem Komisja Rewizyjna składa się co najmniej z 3 członków
Przewodniczący stwierdził, że nie ma pełnego składu wynikającego ze Statutu.
Poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur.

Pan Krzysztof Iwanicki zgłosił Panią Jadwigę Kozłowską na członka Komisji,
która wyraziła zgodę.

Przewodniczący ogłosił głosowanie nad zgłoszonymi kandydatami:

Za - 8 radnych
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Przeciw - 0 radnych
Wstrzymało się - 7 radnych

W głosowaniu ustalono, że w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą nw. Radni:
Jadwiga Kozłowska
Mirosław Rozmysłowicz
Danuta Jaworska

Jest to uchwała Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej.

Ogłoszono w przerwę w obradach.

3.3.
Zdjęto z porządku obrad.

3.4.
Zdjęto z porządku obrad.

3.5.
Projekt Uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek
i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat,
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, zasady wynagradzania za
godziny ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych zastępstw, oraz wysokość
i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń ze stosunku pracy
zatrudnionym w poszczególnych placówkach oświatowych prowadzonych przez
Gminę Miejską Zawidów na rok 2007 .

Przewodniczący skierował się do radnych czy są pytania do przedstawionego
projektu uchwały?

Komisja Budżetu i Finansów zgłosiła wniosek o dopisanie w § 11 pkt 4 „Za
wyjazdy organizowane przez placówkę oświatową w dniach wolnych od zajęć
przysługuje opiekunom będącymi pracownikami tej placówki dodatkowe
wynagrodzenie jak za 4 godziny ponadwymiarowe za każdą rozpoczętą dobę”.
Za przyjęciem poprawki głosowało 15 radnych.

Za przyjęciem uchwały z poprawką głosowało 15 radnych
Przeciw 0 radnych
Wstrzymało się 0 radnych



- 9 -

Jest to Uchwała Nr II/5/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie w sprawie
regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki
przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego,
funkcyjnego, za warunki pracy, zasady wynagradzania za godziny
ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych zastępstw, oraz wysokość i warunki
wypłacania nagród i innych świadczeń ze stosunku pracy zatrudnionym w
poszczególnych placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską
Zawidów na rok 2007.

3.6.
Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i
deklaracji podatkowych omówiono w Komisjach.

Stanowiska komisji:
Komisja Budżetu i Finansów – przyjmuje
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Oświaty – przyjmuje
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Komunalna –
przyjmuje

Za przyjęciem uchwały w głosowało 15 radnych
Przeciw 0
Wstrzymało się 0

Jest to Uchwała Nr II/6/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji
podatkowych.

3.7.
Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej omówił pracownik Urzędu
Miejskiego – Pani Jolanta Fiedukiewicz.

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji
Komisja Budżetu i Finansów – przyjmuje
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Oświaty – przyjmuje
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Komunalna –
przyjmuje

Za przyjęciem uchwały w głosowało 15 radnych
Przeciw 0
Wstrzymało się 0

Jest to Uchwała Nr II/7/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie opłaty targowej.
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3.8.
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości podatku od posiadania psów na
obszarze Miasta Zawidowa omówił pracownik Urzędu Miejskiego – Pani
Jolanta Fiedukiewicz oraz Skarbnik Miasta – Pani Kazimiera Bilmon.

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji
Komisja Budżetu i Finansów Budżetu – zaproponowała stawkę 38,00zł
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Oświaty – zaproponowała stawkę
38,00zł
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Komunalna – przyjęła
stawkę40zł

Za przyjęciem uchwały głosowało 6 radnych
Przeciw 9
Wstrzymało się 0

Uchwałę odrzucono.

3.9.
Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków
transportowych omówił pracownik Urzędu Miejskiego – Pani Jolanta
Fiedukiewicz.

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji
Komisja Budżetu i Finansów – zaproponowała utrzymać stawki w
dotychczasowej wysokości.
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu Oświaty – zaproponowała wzrost
o 1,9%,
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – nie zajęła
stanowiska.

Komisja Oświaty poprosiła o chwilę przerwy.
Komisja po przerwie wycofała wniosek, postanowiono utrzymać obecne stawki.

Za przyjęciem uchwały  głosowało 4 radnych
Przeciw 11
Wstrzymało się 0

Uchwałę odrzucono.
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3.10.
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości na obszarze Miasta Zawidowa omówił pracownik Urzędu
Miejskiego – Pani Jolanta Fiedukiewicz oraz Skarbnik Miasta.

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji
Komisja Budżetu i Finansów – przyjęła
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przyjęła
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – przyjęła

Za przyjęciem uchwały w głosowało 15 radnych
Przeciw 0
Wstrzymało się 0

Jest to Uchwała Nr II/8/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na
obszarze Miasta Zawidowa.

3.11.
Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości omówił
pracownik Urzędu Miejskiego – Pani Jolanta Fiedukiewicz.

Komisja Budżetu i Finansów – przyjęła
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – przyjęła
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – przyjęła

Za przyjęciem uchwały w głosowało 15 radnych
Przeciw 0
Wstrzymało się 0

Jest to Uchwała Nr II/9/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości.

3.12.
Projekty uchwał: w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta
Zawidowa oraz w sprawie przyznania dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta
Zawidowa przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Zawidowie Pan
Robert Drabko.
Przewodniczący poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie
wypracowanych stanowisk.
Komisja Budżetu i Finansów – zaproponowała wprowadzić kwotę 3.650zł (§ 1
pkt a)
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – nie wypracowała stanowiska
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Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – nie wypracowała
stanowiska.

Przewodniczący zwrócił się do radnych: kto jest za przyjęciem poprawki
polegającej na zmianie § 1 uchwały?
Za przyjęciem zmiany było 8 radnych
Przeciw – 5.
Wstrzymało się 2.
Poprawkę przyjęto.

Za przyjęciem uchwały po poprawce w sprawie ustalenia wynagrodzenia
Burmistrzowi Miasta Zawidowa w głosowało 11 radnych
Przeciw 1
Wstrzymało się 3

Jest to Uchwała Nr II/10/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Zawidowa.

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji w sprawie uchwały określającej
wysokość dodatku specjalnego Burmistrza Miasta:
Propozycje Komisji:
Komisja Budżetu i Finansów – 20% do końca 31 lipca 2007r.
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – 20% do końca lipca 2007r.
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie
indywidualne.

Za przyjęciem zmiany głosowało 12 radnych
Przeciw – 1 radny
Wstrzymało się 2 radnych

Za przyjęciem uchwały po poprawce w sprawie przyznania dodatku specjalnego
Burmistrzowi Miasta Zawidowa  głosowało 14  radnych
Przeciw 0 radnych
Wstrzymało się 1 radny

Jest to Uchwała Nr II/10/2006 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 1 grudnia
2006r. w sprawie przyznania dodatku specjalnego Burmistrzowi Miasta
Zawidowa.

Ad. 4
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych
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Radny Andrzej Pilarski zwrócił się z zapytaniem do Pana Burmistrza, „z tego co
mi wiadomo był Pan w ostatnich dniach w delegacji, proszę mi powiedzieć –
gdzie Pan przebywał, w jakim celu, uzasadnienie wyjazdu, jakie z tego tytułu
budżet miasta poniesie koszty finansowe i jakie miasto będzie miało z tego
efekty?”

Radna Teresa Brud – złożyła wniosek: aby Pan Burmistrz na następną sesję
przedstawił informację na temat stanu budżetu i mienia komunalnego w gminie
wg stanu faktycznego, tj. za okres 11 miesięcy.

Przewodniczący zwrócił się do radnych:
Kto jest za przyjęciem wniosku Pani Brud?
Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych.

Ad. 5
W sprawach różnych głos zabrali:

Radna Maria Szkwarek – zawsze było dyskusyjne o jakiej porze organizuje się
sesje, poprosiła, żeby to omówić z radnymi i pracownikami Urzędu.

Przewodniczący odpowiedział, że dziś spotkaliśmy się o tej porze ze względu na
obszerny temat. Godzina rozpoczęcia Sesji zależeć będzie od przedmiotu sesji.

Wypowiedział się Burmistrz Miasta: Urząd pracuje do godziny 15.30 i trzeba
rozwiązać kwestię temat nadgodzin. Wszystkim urzędnikom Burmistrz będzie
musiał płacić nadgodziny. Przypomniał, że Państwo Radni otrzymują za udział
w sesji i w pracach komisji ustawowo określoną gratyfikację, a pracodawca nie
może odmówić radnym zwolnienia na sesję.

Radny Pilarski – stwierdził, że istnieje jeszcze jedna możliwość rekompensaty
za pracę w godzinach nadliczbowych. Istnieje możliwość udzielenia dnia
wolnego od pracy.
„To nie Burmistrz organizuje pracę Rady Miejskiej, a jest to suwerenna decyzja
Przewodniczącego Rady Miejskiej. Argumenty przedstawione przez Burmistrza,
uważam za obalone”. Stwierdził również, że wysokość diet nie zrównoważy
wynagrodzenia utraconego. Należy również zastanowić się nad wysokością diet,
tj. nad ich obniżeniem.

Przewodniczący zaproponował jeszcze jeden wariant, ale decyzja w tym
przypadku należy do Burmistrza – ustalić w regulaminie pracy jeden dzień
pracy, w którym urzędnicy będą pracować np. od godz. 9.00 do 17.00 i tylko w
tym dniu organizować sesje.
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Wiceprzewodnicząca przedstawiła pismo ze Związku Gmin Ziemi
Zgorzeleckiej, w sprawie wyłonienia 2 przedstawicieli ze składu Rady do
reprezentowania Gminy w Związku.

Przewodniczący zadał pytanie czy koniecznym jest podjęcie decyzji w dniu
dzisiejszym? Burmistrz odpowiedział, że nie.

Ad. 6
Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania
Odpowiedź na wniosek A. Pilarskiego – odpowiedział Burmistrz – zgodnie z
dotychczasowym obyczajem na każdej sesji z działalności międzysesyjnej
Burmistrz składa sprawozdanie, nie widzi więc konieczności udzielenia
odpowiedzi na zapytanie. Na następnej sesji przedstawi sprawozdanie.

Przewodniczący poprosił Przewodniczących Komisji o dostarczenie protokołów
z ukonstytuowania się komisji stałych rady do Biura Rady.

Zrealizowano porządek obrad.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 17.00 zamknął
obrady II Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie.

Przewodniczący
 Rady Miejskiej

 /-/
 Robert Drabko


